



通告編號: 22-23/051c

敬啟者：

課外活動 – 興趣班

為提供更多元化的活動，本校會與校外團體或專業導師合作，開辦不同類型的興趣班。除特別註明外，興趣班上課地點均為本校。歡迎任何級別的同學報名參加，希望家長鼓勵並支持 貴子弟 積極參與。因名額有限，如報名人數過多，會以抽籤形式決定入選名單。各導師於興趣班結束時，將按學員出席率及表現作評級。學員有責任出席所有課堂，無故缺席將影響日後報名參與興趣班的機會。同時，亦請家長督促 貴子弟 準時出席，不可無故缺席。

所有學員必須符合教育局宣佈最新參與非學術性課外活動的要求。有意參加以下興趣班的同學，必須於二月十七日或之前由家長或監護人簽回電子通告，逾期將不受理。詳情請參閱附錄。

此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長

韓思聰謹啟

二零二三年二月十三日

備註：隨家長信附上興趣班詳情

-----回條-----

通告編號: 22-23/051c

敬覆者：

本人得悉 貴校之興趣班安排，敝子弟將

* <input type="checkbox"/> 不參加興趣班。	
* <input type="checkbox"/> 參加下列興趣班 (以下兩項中只可選一項)：	成功入選之學員 需自備球拍
<input type="checkbox"/> 乒乓球班(初階) (逢星期一, 16:00-17:30)	
<input type="checkbox"/> 羽毛球班(初階) (逢星期一, 16:00-17:30)	

(* 請於適當的位置加上 " ✓ ")

此覆

天主教郭得勝中學

學生姓名: _____

班別: _____ 學號: _____

家長 / 監護人簽名: _____

2023 年 ____ 月 ____ 日



Ref: 22-23/051e
13 February 2023

Dear Parent(s) / Guardian(s),

Extra-curricular Activity – Interest Classes

To provide a diversified school life for our students, the School, in collaboration with different associations and professionals, will offer various kinds of interest classes. Unless otherwise specified, all classes are conducted in school, and students of all forms are welcome. Parents are kindly requested to encourage their son / daughter to take part. Due to limited quotas, students may be shortlisted through lots. Enrolled Students will be assessed by the instructors according to their attendance and performance. They should attend all the lessons. Absence without legitimate reasons will affect the application's chance of the subsequent interest classes. Parents have to remind students to attend the lessons on time. Unexcused absences is not allowed.

All enrolled students should fulfil the latest vaccination requirement from EDB for non-academic extra-curricular activities. For interested students, Parents or Guardian should apply on or before Feb 17 (Fri) by signing and returning the e-notice. Late applications will not be entertained. Detailed information are provided in the appendix.

Yours sincerely,
Steven Hon
Principal

Ref: 22/23-051e
____ February 2023

Reply Slip

I am fully aware of the interest classes offered by the school and my son / daughter

* <input type="checkbox"/> is NOT interested.	
* <input type="checkbox"/> is interested in (CHOOSE ONE OF THE TWO OPTIONS ONLY) :	Enrolled students have to prepare own racket.
<input type="checkbox"/> Table tennis class (Basic) (On Mondays, 16:00-17:30)	
<input type="checkbox"/> Badminton class (Basic) (On Mondays, 16:00-17:30)	

(*Please tick " ✓ " the appropriate box.)

Student's name: _____

Class: _____ Class no.: _____

Parent's / Guardian's signature: _____

課外活動 - 興趣班詳情

興趣班	上課日期	上課地點	堂數	每堂時數	名額	學費
運動類						
1. 乒乓球班 (初階)	逢星期一*	空中花園 (5樓)	8	1.5 小時	16 人	全免
2. 羽毛球班 (初階)	逢星期一**	本校禮堂	8	1.5 小時	16 人	全免

乒乓球班 - 上課日期

*2023: 6/3、13/3、20/3、17/4、24/4、8/5、15/5、22/5

羽毛球班 - 上課日期

**2023: 6/3、13/3、20/3、17/4、8/5、15/5、22/5、29/5

興趣班報名及繳費細則

報名：有興趣參加者，必需於二月十七日(星期五)或以前，由家長或監護人簽回電子通告，逾期將不受理。

費用：全免

備註：如二月二十四日(星期五)或之前仍未獲通知取錄，便視作不獲選。

2022/23 Interest ClassesDetails of the classes

Interest class	Date	Venue	No. of lesson	Duration (per lesson)	Quota	Fee
Sports						
1. Table Tennis (Basic)	Monday*	Rooftop Garden (5/F)	8	1.5 hrs	16	Free of charge
2. Badminton (Basic)	Monday**	School Hall	8	1.5 hrs	16	Free of charge

Table Tennis - Dates

*2023: 6/3、13/3、20/3、17/4、24/4、8/5、15/5、22/5

Badminton - Dates

**2023: 6/3、13/3、20/3、17/4、8/5、15/5、22/5、29/5

Notes on applications and fee

Application: For interested students, Parents or Guardian should apply on or before Feb 17(Fri) by signing and returning the e-notice. Late applications will not be entertained.

Fee: Free of charge

Remarks: Application will be regarded as fail if there are no notices of admission on or before Feb 24 (Fri).